
Zápis ze schůze ŠS a Ekotýmu dne 29. 5. 2017 

 

- grafické dokončování nového ekokodexu – plovoucí lodičky 

(zodpovídá senát a 3. A s p. uč. Zajíčkovou)) 

 

- výroba a stříhání vizitek do Prahy na předávání titulu Ekoškola 

(zodpovídá Markéta Tonková, Bára Bartošová, Honza Kala a p. uč. 

Čermák) 

 

- výroba lodičky s úkoly, kam chceme do konce roku 2017 „doplout“ 

(povezeme do Prahy na předávání obhájeného titulu), (zodpovídá 

senát) 

 

- monitorování plánu činností tohoto školního roku 2016/2017, byl 

přítomen i pan ředitel Jan Duda (zodpovídá senát) 

 

- příprava plánu činností na příští rok, cíle a úkoly 2017/2018 

 

- z podnětu žákyň 8.B bude od září 2017 p. vedoucí ŠJ Silvie 

Musilová psát do jídelníčku, jestli to je vegetariánské jídlo nebo ne 

zodpovídá  (Hanka Štarmanová a Anna Benešová, vedoucí ŠJ) 

 

- vždy po schůzce budou mít senátoři tak 2 až 3 minuty na to, aby 

shrnuli, co všechno se na schůzce probralo a co je podstatné, aby 

řekli ve třídě 

 

Zapsala Markéta Tonková, 5. B 

                                            

 

  

 


